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Wielkimi krokami zbliża się mecz z Juventusem. Drużyny skrzyżują

rękawice w niedzielny wieczór. Na pytania, między innymi odnośnie

meczu, odpowiadał, dla Sky Sport, Leandro Castan. 

 

Juventus-Roma?

- To dla nas jak finał. Jesteśmy dwoma najmocniejszymi zespołami. Możemy to

zrobić, z odpowiednią koncentracją.

 

Będzie Tevez, co o nim myślisz?

- Jest świetnym, mocnym, klasowym graczem. Znam go dobrze, znam, gdyż grał w

Brazylii: ciężko jest pokryć takiego piłkarza, ale preferuję rywali takiego typu, gdyż

w ten sposób możemy być bardziej skoncentrowani. Zobaczymy w niedzielę.

 

Zasługi Rudiego Garcii.

- Dał nam pewność siebie, że jesteśmy mocni, pewność, że możemy grać dobrze w

barwach Romy. Nie spodziewałem się, że nasza obrona stanie się najmniej

pokonywana w całej Europie, jednak Garcia obdarował nas pewnością siebie, której

nie było w poprzednim sezonie.

 

Cele na 2014 rok?

- W 2014 proszę o wygraną z Romą, dobrą grę w tych barwach, to byłby idealny rok

dla mnie i dla drużyny.

 

Mundial?

- Nie wiem, co myśli trener, jestem spokojny. Jeśli wygram tutaj i spiszę się dobrze

w Romie, udam się, świętując, spokojnie do drużyny narodowej. Jeśli zostanę

powołany, będę gotowy.
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